
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 31 DE MARÇ DE 2005. 
 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 31 de març de 2005, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió ordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC, Sra. Bàrbara Bujosa 
Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch , per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència el Sr. Manel Romero Romero , per part dels Independents per 
Banyalbufar. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
Es procedeix a la votació en bloc de les Actes. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de quatre(4) vots a favor per part d’UM, PP 
i APDC; i dues abstencions per part dels Independents. 
 
 
2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA. 
 
Bárbara  Bujosa demana domés si els canvi de titulars del Pub Son Tomàs i del 
Restaurant Can Paco, són canvis entre la família. 
La Secretària respon que creu que sí, però que es pot comprovar al llibre de Decrets. 
Bàrbara diu que no fa falta, que era curiositat. 
 
3.- HABILITACIÓ AL SR. BATLE PER LA SIGNATURA DEL CONVENI DE 
COL·LABORACIÓ ENTRE LA CONSELLERIA D’OBRES PÚBLIQUES I 
L’AJUNTAMENT DE BANYALBUFAR. 
 
Bàrbara Bujosa fa una reflexió sobre el tema de les N.N.S.S. de Banyalbufar, i diu que 
aquestes s’han d’adaptar al PTM. A la clàusula tercera  del Conveni es diu que 
l’Ajuntament de Banyalbufar fixarà les directrius i recomanacions a seguir en la 
redacció de les N.N.S.S., i per això demana que es faci un debat més obert ja que és el 
futur de tot el poble. Demana a l’Ajuntament que s’obri a la gent i es parli amb tothom 
d’aquest tema i no domés al Ple. És un tema crucial pel poble. 
Bàrbara diu que en altres ocasions ja havia dit el poble que es volia i, evidentment cada 
partit polític té la seva opinió, per això és bò que tot el poble pugui opinar. 
En relació al punt quatre del Conveni, en relació a la comissió de seguiment que es 
formarà per controlar l’execució del conveni, es parla de sis membres; tres de 
l’Ajuntament i tres de la Conselleria d’Obres Públiques, Habitatge i Transports. 



Bàrbara Bujosa demana que no domés formin part d’aquesta comissió l’equip de govern 
,si no que s’obri a altres, diu que seria un gest per part de l’Ajuntament ja que és un 
tema que ens afecta a tots.  
Bàrbara diu que s’abstendran perquè és un tema pilot i de moment la seva posició és 
aquesta. Demana que es considerin les seves peticions. Que es poden trobar tècnics 
independents de qualsevol grup polític, que puguin opinar i fer recomanacions no 
vinculants al projecte. 
El Batle recull totes les peticions que li fan i diu que contestarà al pròxim Ple, després 
de tenir les reunions pertinents amb el seu grup polític, etc. 
Bàrbara diu que al poble hi ha moltes associacions que ja en la redacció de les normes 
anterior varen participar perquè és un tema molt important. Els Independents estan 
dispost a fer feina en aquest tema degut a la seva importància. 
També contempla el fet de que a l’any 2003 es va demanar al CIM la catalogació del 
aptrimoni històric de Banyalbufar, i que al canviar el color polític, es va canviar en 
aquest sentit. Abans hi havia un equip d’historiadors, tècnics, etc. que es dedicaven a 
anar a cada poble i feien un catàleg complet del patrimoni existent. Això ara ja no es fa , 
i Bàrbara demana que ara que el color polític del Consell i de l’Ajuntament és el mateix, 
es podria fer un intent per tornar a demanar la realització d’aquest catàleg. 
A Banyalbufar es va demanar i també es va començar amb l’arxiu històric.  
Joan Peralta diu que es va la petició al CIM, i de fet l’arxiu està quasi acabat. 
El Batle s’estudiarà aquest tema i al pròxim Ple es notificarà el que es sàpiga. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de quatre (4) vots a favor, per part d’UM, 
PP i APDC, i dues (2) abstencions per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
4.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El Batle demana a Bàrbara Bujosa que si té moltes preguntes els hi faci en bloc, perquè 
les vol contestar com cal en el pròxim Ple. 
 
Bàrbara planteja el canvi en la periodicitat dels Plens, ja que es fan més Plens 
extraordinaris que ordinaris, i que si ha d’esperar a d’aquí a tres mesos pel pròxim Ple 
per la contestació, això és molt de temps. 
El Batle diu que si és cada nou mesos que és quan ve ella, encara és pitjor. 
Bàrbara diu que quan no ve és perquè té Ple al Consell, i que allà hi té la seva fein, i és 
“on es guanya les sopes”.  
El Batle diu que ja ho sap. 
Canviant de tema, Bàrbara Bujosa demana quin és el projecte cultural del poble, i que 
els 12.000 € que cultura té per destinar a Banyalbufar enguany, a quin tipus d’activitats 
socio-culturals van dirigides. 
En quant al tema de la Clastra de Sa Baronia, demana que va passar amb els 10 milions 
inicials pressupostats fa tres anys. 
Bàrbara Bujosa diu que recull comentaris del poble i demana sobre el tema de l’aigua al 
poble per aquest estiu. Diu que domés són comentaris que ha sentit, però que hi ha una 
preocupació sobre la falta de control de l’aigua per part dels funcionaris que se’n 
ocupen. 
En quant a la moció per declarar BIC el Molins de la Cala, demana còm està el tema. 
El Batle contesta que la moció es va remetre després de ser aprovada al Ple al CIM. 
El Batle demana si hi ha més preguntes. 
 



 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 20:45 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 31 de març de 2005. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


